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Hester Tjalma, Ondersteuner programma Slim samenwerken, 
VNG, begeleidt de eerste Klankbordgroep bijeenkomst en is 

aanwezig op de regiodag in april 2013.  

 

 

De ondertekening van het revolverende duurzame energie fonds 
is eind 2013 een feit.  

 

 
 

De sneltekenaar heeft meerdere cartoons 

gemaakt over de samenwerking onze regio. 
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Voorwoord 
Annemieke Verburg 
Secretaris regionale samenwerking Regio Alkmaar 

Er zijn het afgelopen jaar flinke stappen 

gezet in het proces. De klankbordgroep 

van raadsleden heeft hard gewerkt om  

ons verder te helpen, samen met de 

griffiers en de VNG is dat ook gelukt. De 

kaderstellende vragen over de 

strategische regionale samenwerking zijn 

door de acht raden vastgesteld. Een 

positieve stap in de samenwerking met 

de acht regiogemeenten.  

Komend jaar is een spannend jaar: twee 

keer gemeenteraadsverkiezingen in onze 

regio. Het regiobeeld 2025 wordt aan de 

nieuwe raadsleden overgedragen om 

verder in te vullen. Daar maken we een 

start mee op woensdag 16 april 2014. 

We gaan zorgen voor een goede 

overdracht, zodat de nieuwe raadsleden 

door kunnen gaan waar we gebleven 

zijn. Dit jaarverslag zal daarbij helpen. 

Wat hebben we gedaan en wat gaan we 

doen is helder benoemd en de ambities 

haalbaar, maar niet zonder uw hulp en 

kritische bijdrage.  

Hans Romeijn 
Vice Voorzitter regionale samenwerking Regio 

Alkmaar 

De regionale samenwerking blijft een 

dynamisch proces. Vorig jaar had ik niet 

kunnen voorzien dat de samenwerking 

met de gemeente Bergen en Castricum 

en Uitgeest, zo’n snelle ontwikkeling zou 

doormaken. Deze vier gemeenten 

hebben veel met elkaar gemeen en de 

samenwerking lijkt “soepeler” te verlopen 

dan die in regio Alkmaar met de acht 

gemeenten. Toch pleit ik steeds weer, 

ook voor samenwerking binnen Regio 

Alkmaar. Alkmaar is immers onze 

centrumgemeente waar we mee te 

maken hebben en waar we ons voordeel 

mee kunnen doen. 

De verkiezingen zullen van invloed zijn 

op deze ontwikkelingen, maar hoe is 

altijd ongewis. Regionale samenwerking 

blijft juist daarom zo’n boeiend dossier. 

Steeds bekijken we opnieuw wat  

samenwerken voor ons allemaal 

oplevert. 

Piet Bruinooge 
Voorzitter regionale samenwerking Regio 

Alkmaar 

Er is hard gewerkt dit jaar in en aan 

Regio Alkmaar. Natuurlijk worden 

sommige stappen gezet onder druk 

van de decentralisaties vanuit de 

Rijksoverheid, maar ik ben het met 

de heer Remkes eens dat we 

langzaam aan van papieren 

samenwerking steeds concreter 

worden. 

De raden zijn goed in positie 

gekomen en houden ons allemaal 

scherp op het geven van informatie. 

Zij blijven terecht vragen om te 

worden betrokken bij de stappen die 

de regio zet. 

Ik ben trots op de invulling van het 

Regiobeeld 2025. Dat is straks een 

prima kader, een richtinggevend 

document. Ik zie het als een 

opdracht vanuit de raden om te 

werken aan een sterke Regio 

Alkmaar in 2025.  
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   Inhoudelijke terugblik 
 

 

Klankbordgroep 

 
In februari 2013 kwam de klankbordgroep 

voor  het eerste bijeen. Hester Tjalma van  

het programma Slim Samenwerken van de 

VNG heeft een heldere presentatie 

gehouden en de weg gewezen naar vier 

kaderstellende vragen. Tijdens de 

regiodag in april herhaalde Hester deze 

presentatie voor alle raadsleden.  

De tweede bijeenkomst van de 

klankbordgroep resulteerde dan ook in 

beantwoording van deze strategische 

vragen. De acht gemeenteraden hebben 

ingestemd met de concept antwoorden en 

kwamen in oktober bijeen om het 

Regiobeeld 2025 inhoudelijk verder vorm 

te geven. In de laatste maanden van dit 

jaar zijn de zienswijze verzameld bij de 

acht gemeenteraden zodat in een laatste 

ronde het regiobeeld 2025 kan worden 

vastgesteld en kan worden overgedragen 

aan de nieuwe gemeenteraden. 

Regiobijeenkomsten 

De regiodag in Camperduin en de regioavond 

in Heiloo zijn goed bezocht. De sfeer tijdens 

beide bijeenkomsten was “handen uit de 

mouwen”. Er is hard gewerkt. Veel workshops 

en deelsessie die hebben geleid tot een 

positieve houding ten aanzien van de regio. 

Meer kennis over de samenwerking in Noord 

Holland Noord en de clusteraanpak. 

Na de regioavond in Heiloo is eenmalig een 

“Regio Alkmaar Krant” verschenen met een 

samenvatting van de avond.  Het proces en 

de input ie is geleverd voor het Regiobeeld 

2025 kwam daarmee ook beschikbaar voor de 

raadsleden die niet aanwezig konden zijn.  

 

Een derde regionale bestuurlijke bijeenkomst  

(sept. 2013) was het bezoek van commissaris 

van de Koning de heer Remkes en 

gedeputeerde mevrouw Sweet in de 

TelefoonCentrale in Alkmaar. Er is in een 

open gesprek weergegeven wat de stand van 

zaken is in de regionale samenwerking. De 

verbeterde betrokkenheid  van de 

gemeenteraden verheugde de commissaris.  
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Wordcloud evaluatie regioavond 9 oktober 2013 

     
 
 
 

  
      Wordcloud evaluatie regiodag 17 april 2013 

    

 
 

 

Na iedere bijeenkomst vragen we aan alle genodigden 
een digitaal evaluatieformulier in te vullen.  
We vragen onder andere om aan te geven welke drie 
woorden het beste  het gevoel over de bijeenkomst 
weergeven. Deze woorden plaatsen we in een “word-
cloud”:  het meest genoemde woord wordt het grootst 
weergegeven. 
Regio bijeenkomsten dragen bij aan het vertrouwen 
onderling. Men leert elkaar kennen en spreekt elkaar 
tijdens deze bijeenkomsten ook informeel. 
Betrokkenheid en regiogevoel zijn duidelijk toegenomen 
gevoelens bij de aanwezigen op de 
regiobijeenkomsten. 
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Regiotafels 

In 2013 zijn drie regiotafels georganiseerd. In 

maart spraken we over Toerisme, in juni over 

duurzaamheid. In december hebben we de oogst 

van de drie eerdere regiotafels besproken en  

aandacht besteed aan de rol van voetbal club AZ 

in de regionale samenwerking. In de eerdere tafels 

was ook ruimte voor inspiratie. We waren in juni te 

gast bij de Icoonwoning in Heerhugowaard en in 

maart in het historische raadhuisje van De Rijp.  

Aan de regiotafel wordt de verbinding gemaakt met 

de samenwerking op Noord Holland Noord niveau 

en de samenwerking op regio Alkmaar niveau. 

Waar kunnen de PORA’s concreet mee aan de 

slag, welke uitgangspunten gebruiken we in alle 

PORA’s en hoe verbinden we de initiatieven op 

NHN niveau aan onze regio. De resultaten worden 

in de PORA’s besproken. 

Op de website staat een overzicht van de 

activiteiten van het lobbyoverleg en een verwijzing 

naar de websites van de boards: Agri, Energy, 

Leisure en  Health. Er worden veel activiteiten door 

deze boards ontplooit. Neemt u er eens een kijkje! 
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 Er zijn vier regiotafel georganiseerd rondom de thema’s toerisme, kennis, duurzaamheid en samenwerken 
 De koppeling met de diverse PORA’s en de regiotafel heeft zijn beslag gekregen 
 De koppeling tussen Regio Alkmaar en Noord Holland Noord is verstevigd door deelname aan het cockpit overleg 
 Er is een klankbordgroep samengesteld om de impasse te doorbreken en stappen te zetten 
 In april was de regiodag in Camperduin, met bezoek van de CdK, de heer Remkes, dagvoorzitter Rob Wieleman 
 In oktober de regioavond in Heiloo, met als dagvoorzitter Ruud Davris 
 Er is een regio krant na afloop van deze avond uitgegeven met het proces Regiobeeld 2025 
 Het VNG programma “slimsamenwerken” heeft een bijdrage geleverd aan de klankbordgroep en de regiodag 
 De acht raden hebben met de vier kaderstellende vragen en concept antwoorden ingestemd 
 De input voor de strategische visie is opgehaald 
 Het Regiobeeld 2025 is voor zienswijze bij alle raden behandeld 
 De PORA vergaderingen zijn geconcentreerd op de eerste woensdag van de maand: De regiowoensdag 
 Vanaf september is gestart met een maandelijkse raadsinformatie avond over regionale onderwerpen 
 De afspraken vanuit de PORA worden aan de gemeentesecretarissen teruggekoppeld 
 Het PORA journaal staat na afloop van de regiowoensdag op www.regioalmaar.nl 
 Er zijn dit jaar bijna 20 digitale nieuwsbrieven verzonden met informatie over de regionale samenwerking 
 De website is geoptimaliseerd 
 Commissaris van de Koning en de gedeputeerde, de heer Remkes en mevrouw Sweet, zijn ontvangen in de regio en 

we hebben in de TelefoonCentrale gesproken over de samenwerking in onze regio 
 De regio is vertegenwoordigd bij de aanpak van de drie Decentralisaties  
 De Regionale bestuurlijke kalender is opgesteld en in een jaarkalender 2014 opgenomen 

Waar is (ook) aan gewerkt 

http://www.regioalmaar.nl/
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De werkzaamheden voor de regionale samenwerking zijn binnen budget uitgevoerd. Het restant  2013 van  7280 euro wordt mee genomen 
naar 2014. Het budget voor de regionale samenwerking is structureel in uw begroting opgenomen. 
 

Uitgaven Begroot  2013 werkelijk 2013 

Kosten secretaris  € 57.000 € 59.524 

Regiodag voorjaar € 25.000 € 15.661 

Studie, inspiratie en onderzoek  € 7.500 € 7.050 

Drukwerk  € 2.500 € 2.500 

raadsleden bijenkomst najaar  € 5.000 € 5.000 

Onvoorzien € 3.000 € 3.617 

budget resterend uit voorgaand jaar € 14.003 € 13.371 

werkzaamheden voortvloeiend uit T-1   € 7.280 

totaal € 114.003 € 114.003 

 
De bijdrage voor 2014 is berekend naar rato van het aantal inwoners per gemeente per 1-1-2013.  

gemeente bijdrage 2014 

Alkmaar € 34.480,00 

Bergen € 11.220,00 

Castricum € 12.610,00 

Graft De Rijp € 2.350,00 

Heiloo € 8.280,00 

Heerhugowaard € 19.190,00 

Langedijk € 9.870,00 

Schermer € 2.000,00 

totaal € 100.000,00 

   Inhoudelijke terugblik 
 

            Financieel 
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Wat staat ons te doen in 2014: 

 

 Twee rondes gemeenteraadsverkiezingen: 

o  op 19 maart 2014 voor Bergen, Castricum, Heiloo, Heerhugowaard en Langedijk 

o  op 19 november 2014 voor Alkmaar, Graft-De Rijp en Schermer 

 Regiodag 16 april 2014 met de (nieuwe) raadsleden, griffiers, bestuurders en gemeentesecretarissen. 

 Bestuurlijke ronde langs nieuwe colleges voor inventarisatie wensen organisatie regionale samenwerking  

 Gezamenlijke college vergadering regionale samenwerking mei-juni 

 Voorbereiden van de nieuwe subsidie trance 2014-2020 vanuit Europa 

 Bestuurlijke kalender en jaarkalender aan de gemeenteraden aanbieden 

 Opstellen “hoe werken we in  regio Alkmaar?”, een handreiking voor de samenwerking 

 Regioavond in oktober 2014 

 Nieuwsbrieven (minimaal 10 per jaar) met PORA Journaal en andere informatie over onze regionale samenwerking 

 Website Regio Alkmaar vullen met bruikbare informatie voor u 

 

             Vooruit! 
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Colofon 

Tekst: A. Verburg 

Foto’s: diversen 

Oplage: 30  

Beschikbaar via: www.regioalkmaar.nl 


